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حلقه منتقدان فیلم ونکوور، فیلم »داستان ازدواج« 
را در پنج رش��ته ازجمله دوبازیگر نقش اصلی و یک 
بازیگر  نقش مکمل از امیدداران جوایز خود دانس��ت . 
درام »داستان ازدواج« که درباره طلاق است در بخش 
بهترین  فیل��م در کنار فیلم هایی چ��ون »ایرلندی« 
اسکورس��یزی و »انگل« بونگ جون-هو نامزد کسب 

جایزه بهترین فیلم  سال هم شد .

نشر چشمه کتاب »چگونه شیر باشیم؟« اثر ادِ ویر 
را با ترجمه رضی هیرمندی منتش��ر کرده  است. این  
کتاب یکی از عناوین مجموعه کتاب های »چ« است که 

این ناشر برای کودکان و نوجوانان چاپ  می کند. 

در جشنواره بین المللی فیلم کاپری،  هالیوود، از ادی 
مورفی برای بازی در فیلم »دولمایت اسم من است« 
به  عنوان بهترین کمدین سال تجلیل می شود . پل فیگ 
کارگردان نیز نخستین جایزه سالانه شاه کمدی این 

 جشنواره را می گیرد. 

ابراهیم داروغه زاده، دبیر جشنواره فیلم فجر، با بیان 
اینکه حسن فتحی درحال ساخت و  فیلمبرداری فیلم 
»مست عشق« است و اصلا به جش��نواره نمی رسد، 
گفت: »این فیلم در ایران مجوز ساخت ندارد،  بنابراین 

به جشنواره هم نخواهد رسید.«

دنی آیلو که برای بازی در درام »کار درست را انجام 
بده«  در  س��ال ۱۹۸۹ نامزدی اسکار و گلدن گلوب را 
برای  بهترین بازیگر مرد نقش مکمل کسب کرده بود، 

در ۸۶ سالگی درگذشت. 

فیلم های مس��تند »جایی برای فرشته ها نیست« 
رتبه نخست، »جمیله«، »آبشار«، »بافندگان خیال« 
و »رویای  آب« به طور مشترک رتبه دوم و »سرزمین 
عسل« رتبه های س��وم پرفروش ترین فیلم های روز 
جمعه، بیست ویکم آذر  ماه را در جشنواره بین المللی 

سینماحقیقت کسب کردند. 

مراسم رونمایی از فهرس��ت ۳۰ و ۳۱ »لاک پشت 
پرنده« با حضور بیش از ۵۰نفر از پدیدآورندگان کتاب 
شامل  نویس��ندگان، تصویرگران، مترجمان و ناشران 
روز دوشنبه )بیس��ت وپنجم آذرماه( از ساعت ۱۷ در 
شهرکتاب مرکزی برگزار و  از صد عنوان کتاب مربوط 
به این دو فهرست که شامل کتاب های منتشرشده در 

تابستان  و پاییز ۹۷ است،  رونمایی می شود .

نش��ر جامه داران مجموعه ش��عر »م��رگ برگ« 
)مجموعه اش��عار ۱۳۹۰ - ۱۳۷۳( را در ۷۲ صفحه با 
ش��مارگان ۱۱۰۰ نس��خه و قیمت   ۱۲ هزار تومان را 

منتشر  کرده است. 

نخس��تین برنامه از مجموعه  برنامه های »زندگی 
تئاتری من« که از این پس به شکل مستمر در کانون 
 کارگردانان خانه تئاتر برگزار خواهد ش��د، به زندگی 
تئاتری اسماعیل خلج، اختصاص دارد . در این برنامه 
که در  س��اعت ۱۷ روز یکشنبه، بیس��ت وچهارم آذر 
۱۳۹۸، در محل س��الن مهین اس��کویی ساختمان 
قدیم برگزار می شود، ابتدا  بهزاد فراهانی، قطب الدین 
صادقی، طلایه رویایی، ش��هرام گیل آبادی و شهرام 
کرمی دقایقی در مورد فعالیت های  تئاتری اسماعیل 
خلج س��خن خواهند گفت و س��پس در قالب یک 
گفت وگ��و مابین مجید گیاه چی و اس��ماعیل  خلج، 
بخشی از فرازهای زندگی تئاتری و  نظرات تئاتری او 

مطرح می شود. 

فیلمبرداری فیلم سینمایی »کارو« به کارگردانی 
احمد مرادپ��ور و تهیه کنندگی حس��ین صابری به 
نیمه رس��ید.  این فیلم که پیش از این در لوکیش��ن 
شهر خلخال جلو دوربین رفته بود، درحال حاضر در 
لوکیشن شهر  سرعین اردبیل فیلمبرداری خود را پشت 
سر می گذارد . فیلم سینمایی »کارو« محوریتی زنانه 
دارد.  مریلا زارعی، پیمان مقدمی و علی پاینده ازجمله 

بازیگران فیلم سینمایی »کارو« هستند . 

پارس��ا  گری��م  از 
پیروزف��ر در تازه ترین 
درمیشیان  رضا  فیلم 

رونمایی شد.

روی خط خبر
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شهروند| در چندماهی که از پایان برنامه عصر جدید گذشته، انتشار شایعات و حاشیه هایی درباره فعالیت ها و درخواست های برندگان 
این برنامه و به خصوص خواننده نوجوان اردبیلی جنجال هایی به وجود آورده است. بعد از اینکه بزرگان موسیقی به خوانندگی و روند اشتهار 
پارسا خایف انتقاد کردند و به تازگی هم یکی از رسانه ها از درخواست 15 میلیون تومانی او برای اجرا در برنامه های ارگانی خبر داد، عصر جدید 
آماج انتقاد و اعتراضات پرشماری قرار گرفت. احسان  علیخانی اما از شایعات منتشرشده ابراز بی اطلاعی می کند:   »اطلاعی از شایعات  ندارم، 
ولی یکی از دلایلی که این برنامه ساخته شد،  برای این بود که این بچه ها استعدادهای شان دیده شود، بروند کار کنند و اتفاقا پول دربیاورند. 

اینکه خودشان چقدر عدالت داشته باشند و منصف باشند، دیگر دست خودشان است«.
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در هر اتاقی ، محل های امن را 
مشخص کنید  ) مثلًا زیر یک 
میز محکم یا کنار ستونها یا 

دیوارهای مجاور آنها(.

دفاع احسان  علیخانی 
از دستمزد بالای 
عصرجدیدی ها

نیره خادمی| موس��یقی نواحی ایران روزهای درخشانی در دهه ۶۰ و ۷۰ داشت، 
اما حالا با وجود ثبت  جهانی س��ازها به عنوان اجزای اصلی موسیقی فولکلور ایرانی و 
جشنواره های استانی، دوره کم نور و کم رمقی را پشت سر می گذارد. گاه جشنواره هایی 
که در حوزه موسیقی برگزار می شود، حتی اگر رایگان هم باشد، تماشاگران اندکی را 
به سالن های اجرای کنسرت می کشاند، مثل جشنواره آیینه دار که همین چند روز 
گذشته برگزار شد؛ شهرام صارمی، دبیر اسبق جشنواره موسیقی فجر به »شهروند« 
می گوید برگزارکنندگان این جشنواره به سختی توانستند سالن ۲۰۰نفری رودکی 
را پر کنند: »هیچ کس در زمینه موس��یقی نواحی کار نکرده است و استقبالی از آن 
نمی شود. در جشنواره آیینه دار، که در سالن ۲۰۰ نفری رودکی برگزار شد، با دعوت 

میهمان سالن پر شد، آن هم در شهری که ۱۲ تا ۱۳ میلیون نفر جمعیت دارد.« 
در س��ال های گذش��ته، تلاش ارش��اد یا برخی نهادهای خصوصی در برگزاری 
جشنواره های نواحی و موسیقی ناکام ماند، اما بدنه کارشناسی موسیقی و پژوهشگران 
این حوزه نسبت به آن نقد دارند، چرا که خروجی ندارد. همین چند روز قبل هوشنگ 
جاوید از برگزاری چنین جش��نواره هایی انتقاد کرد. البته ش��هرام صارمی هم حالا 
می گوید هیچ وقت به عنوان برنامه ای ریش��ه دار و درازمدت در این باره فکر نمی شود 
و اتفاق فرهنگی تاثیرگذاری برای موس��یقی نواحی نمی افتد: » برای جریان سازی 
رویدادی هنری نیاز است سال ها بر اساس مطالعه برنامه ریزی شود، اما در این جشنواره 

چنین رویه ای مرسوم نیست.« 
برای نواحی خرج نمی شود حتی در سطح استان

موسیقی نواحی و اقوام ایران به چند دلیل به حاشیه رانده شده است که مهمترین 
آن به میزان توجه دولت و اختصاص بودجه   برمی گردد و این یعنی ادارات ارش��اد در 
شهرستان ها حتی برای برگزاری جشنواره موس��یقی نواحی خود هم قدم موثری 
برنمی دارند. به گفته شهرام صارمی، اگر در این شرایط، گروه های فعال در شهرستان ها 
بخواهند در جشنواره موسیقی فجر و سایر جشنواره های مرتبط مثل آیینه دار شرکت 
کنند، فرصت زیادی برای آنان نیس��ت: »وقتی یک گروه در جشنواره فجر معرفی 
می  شود، گروه های زیادی برای شرکت در آن تماس می گیرند اما به قدری بضاعت کم 
است که از هر استان فقط می توانید یک گروه را  شرکت دهید.« البته او راه بهترشدن 
ش��رایط را در افزایش بودجه و تقویت نگاه استانی می داند و می گوید: »باید جوانان و 
نوجوانان را هدایت کنند تا از کلاس ها استفاده کنند و اجراها تقویت شود تا ارتباط شان 

با مردم دوباره برقرار شود.« 
روزهای درخشان موسیقی نواحی

موسیقی نواحی همیشه هم این قدر بی رمق نبوده است و در سال های گذشته، برای 
معرفی بزرگان و پیشکسوتان این حوزه تلاش شده است. » در دهه اول بعد از انقلاب 
چندین جشنواره بود مثل آیینه و آواز یا جشنواره موسیقی نواحی ایران که ارشاد یا 
حوزه هنری آنها را برگزار می کرد که استاد محمدرضا درویشی در برگزاری آنها نقش 
ویژه ای داشته است، اما حالا در این زمینه دچار خلأ کامل هستیم.« جشنواره موسیقی 
نواحی ایران در  س��ال ۱۳۷۸، با پادرمیانی محمدرضا درویشی پایه گذاری و تا  سال 
۸۳ هم مرتب برگزار شد، اما از آن  سال به بعد به دلایلی از کنداکتور برنامه های ارشاد 
حذف شد و موسیقی نواحی به عنوان یکی از بخش های جنبی جشنواره موسیقی فجر 
اضافه شد. البته از  سال ۹۰ جشنواره موسیقی نواحی با تغییر مدیریت و حذف تقریبی 
درویشی در شهر کرمان برگزار ش��د که تا همین امسال هم جسته و گریخته ادامه 
داشت، اما در سال هایی هم به دلیل کمبود بودجه، مُهر تعطیلی به آن خورده است. 
دبیر اسبق جشنواره موس��یقی فجر البته به دوره های درخشان موسیقی نواحی در 
سال های ۶۵ تا ۷۳ اشاره می کند که جشنواره ها و تجمعات بزرگ هنرمندان موسیقی 
نواحی در حوزه هنری برگزار می شد: »از بسیاری از بزرگان موسیقی مثل استاد یگانه 
و حاج قربان، استاد س��مندریان در حوزه موسیقی خراسان، استاد طاهر یارویسی و 

کیخسرو پور ناظری از کرمانشاه  تقدیر شد، اما در سال های اخیر این مسائل کم رنگ 
شده است.« البته این مش��کلات فقط مختص موسیقی نواحی نیست و به گفته او، 
موسیقی جدی هم با آن روبه رو است. » از  سال ۸۰ تا ۹۱،  سالی ۱۳۰ تا ۱4۰ کنسرت 
موسیقی کلاسیک، دستگاهی و نواحی در فرهنگسرای ارسباران برگزار می شد، اما از 

 سال ۹۱ تا الان تعداد آن به ۱۲ تا ۱۳ مورد در سال رسیده است.« 
شهرام صارمی معتقد است که در این زمینه هم ارشاد شهرستان ها باید به فکر بیفتد 
و از موسیقی شهر خود حمایت کند:   » مسئولان استانی می توانند در استان خراسان 
جش��نواره دو تار خراس��ان را برگزار کنند یا مثلا در بلوچستان جشنواره تخصصی 
موسیقی بلوچستان برگزار ش��ود تا درنهایت برگزیده ها در سطح ملی با هم رقابت و 
برنامه اجرا کنند، اما موسیقی جدی در شهرستان ها کاملا تعطیل است و آنها فرصت 
اجرا ندارند، مگر  در شهرهای بزرگ یا تهران در جشنواره های فجر یا ....« همین حالا هم 
که چند گروه تحت عنوان موسیقی جدی و تلفیقی در تهران کنسرت دارند، در عمل 
بیشتر موسیقی پاپ ارایه می کنند و اجرای گروه هایی مثل رستاک،  هزار و یک شب 

یا صبا را اصلا نمی توان موسیقی اقوام تلقی کرد، گرچه گاه این نام را یدک می کشند. 
او می گوید که نفس برگزاری جشنواره موسیقی نواحی در کرمان خوب است، اما 
به شرطی که خروجی آموزشی و پژوهشی داشته باشد: » ارتقای آموزشی بعد از این 
جشنواره اتفاق نمی افتد و هر  سال یک عده برگزاری آن را برعهده می گیرند. سازمان ها 
و ادارات مس��ئول و متولی موس��یقی هم به قدری درگیر روزمرگی و صدور مجوزها 

هستند که فرصت رسیدگی  ندارند.«
فکری به حال جایگزینی بزرگان نواحی کنیم

مسأله دیگری که این حوزه را با چالش مواجه کرده از دست دادن پیشکسوتان این 
حرفه است. در سال های گذشته بزرگانی چون حاج قربان سلیمانی، استاد غلامعلی 
پورعطایی یا کمال خان هوت معروف به ملاکمالان را از دس��ت دادیم، اما هیچ کس 

جایگزین آنها نشد. این پژوهشگر موسیقی هم دقیقا همین نکته را مطرح می کند 
و می گوید: »استادان بزرگ موس��یقی ایران جایگزینی ندارند، درحالی که باید برای 
تربیت افرادی که در همان راه حرکت می کنند، برنامه ریزی شود تا به درستی آموزش 
ببینند. متاسفانه این اتفاق در هیچ کدام از مناطق ایران نمی افتد. ما بزرگانی را از دست 
دادیم که جایگزینی نخواهند داشت.« پرداختن به حرفه و هنر موروثی پدر در میان  
اقوام ایرانی رواج داشته است؛ چرخه ای که حالا در عرصه موسیقی اقوام فراموش شده 
است؛ مثلا خلیفه محمود، تنها بازمانده موسیقی درمانی در بلوچستان حالا دیگر هیچ 
جایگزینی ندارد، چون همیش��ه در فقر زندگی کرده است، بنابراین به دلیل شرایط 
اقتصادی پدر، هیچ کدام از فرزندان علاقه نداشتند کار و هنر او را ادامه دهند. شهرام 
صارمی هم درباره دلایل فقر موزیسین های اقوام، تغییر شکل مراسم عروسی و جشن را 
مثال می زند: »یکی از مهم ترین کارهای موزیسین های اقوام این بود که در مجلس ساز 
می زدند، اما در این سال ها جنس موسیقی این گونه مجالس تغییر کرده است، بنابراین 
تمام این هنرمندان شغل شان را از دست داده اند. ضمن اینکه موسیقی جدی در کل 
جهان نیاز به حمایت و توجه دارد، چون مردم برای پرکردن اوقات فراغت بیش��تر به 

سمت موسیقی پاپ می روند.« 
قبل از ثبت جهانی ساز، حاج قربان نداشتیم؟

در دو، سه روز گذشته دو تار خراسان در فهرست میراث ناملموس جهانی یونسکو 
ثبت شد و پیش از آن هم البته تار و کمانچه در این فهرست ثبت شده بود؛ اتفاقی که 
به گفته  دبیر اسبق جشنواره موسیقی فجر تنها یک نکته مثبت ژورنالیستی است که 
قابلیت انعکاس در دنیای هنری دارد، اما اصل موضوع این است که با ثبت شدن ساز، 
اتفاقی برای موسیقی ما نمی افتد. مگر زمانی که سازها ثبت نشده بود، ما حاج قربان 
سلیمانی نداشتیم؟ پس باید به خودمان بیاییم و ببینیم خودمان با موسیقی مان چه 

برخوردی داشته ایم و در جهت اعتلای آن چه کرده ایم. 

دبیر اسبق جشنواره موسیقی فجر از چالش های موسیقی جدی می گوید

چراغ خاموش موسیقی نواحی و اقوام 

شهروند| نشس��ت خب��ری بیس��ت و دومین جشنواره 
بین المللی قصه گویی با حضور محمدرضا زمردیان )رئیس این 
 جشنواره و معاون فرهنگی کانون و پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان( و س��روش صحت )دبیر هنری جشنواره(  در مرکز 
آفرینش های فرهنگی هنری کانون برگزار ش��د. س��روش 
صحت در این نشست گفت:  »خوشحالم که یک بار دیگر در 
کانون هستم. 4۰۰ برنامه از پخش برنامه  کتاب باز می گذرد و 
اسم کانون اسمی است که همواره در این برنامه ها تکرار شده 
است. همین موضوع نش��ان  از نقش و تأثیرگذاری کانون در 
کتاب خوانی نسل من است.« او ادامه داد: »متاسفانه چند سال 
به دلایلی نقش کانون در این موضوع کم شد و خوشبختانه در 
این چند  سال اخیر کانون مجددا به نقش خود بازگشته است.  
سال گذش��ته از حضور ۱۱ هزار شرکت کننده در قصه گویی 
 خوشحال بودیم و به حفظ این عدد فکر می کردیم، ولی امسال 
این میزان به ۱۷ هزار رسیده که رش��د قابل  توجهی است.« 
محمدرضا زمردیان نیز در این نشس��ت اظهار داشت: »خدا 
را شکر می کنم که قطار بیست ودومین جشنواره قصه گویی 
 ایران درحال رسیدن به انتهای خود است. از بیست وششم تا 
سی ام آذرماه شاهد اجرای ش��رکت کنندگانی که به بخش 
 نهایی راه یافتند، هس��تیم. جش��نواره بخش های مختلفی 
دارد که از رده س��نی کودکان تا مادربزرگ ها و  پدربزرگ ها 
را ش��امل می ش��ود .« او ادامه داد: »بخش بین الملل ازجمله 
قسمت  های مهم جش��نواره بود که امس��ال نیز متقاضیان 
حضور در آن  به اجرا می پردازند. همچنین بخش ۹۰ ثانیه ای 
که سال گذشته به جش��نواره اضافه شد امسال هم ادامه  پیدا 
می کند. در ای��ن بخش افرادی که نمی توانند در جش��نواره 
حاضر باشند، از طریق آیتم ویدیویی داس��تان  خود را برای 

ما تعری��ف و فیلم آن را برایمان ارس��ال می کنند .« زمردیان 
در ادامه بیان کرد: »در انتخاب داوران س��عی کردیم  اتفاقات 
بهتری را رقم بزنیم و در همه تیم های  داوران ما نویسندگان 
حضور دارند. همچنین امس��ال از قصه گوی��ان نوجوان برتر 
ما نیز به عن��وان داور در  بخش هایی حضور داش��تند. چراکه 
مخاطبان اصلی قصه بودند.« زمردیان ادامه داد: »همچنین 
امس��ال بخش قصه گویی میهمان را خواهیم داش��ت که در 
آن افرادی همچون گیتی  خامنه، مصطفی رحماندوس��ت، 
بهرام شاه محمدلو، سارا روستاپور، مجید قناد و رضا کیانیان 
به اجرای  قصه گوی��ی می پردازند. همچنی��ن در اختتامیه 
شگفتانه ای خواهیم داش��ت که همچون سال گذشته که از 
آقای  شاه محمدلو تقدیر شد، از عزیزی دیگر تقدیر می کنیم.« 
او درباره بخش بین الملل جش��نواره نیز توضیح داد: »در این 
بخش ۳۱۳ نفر ایرانی و ۱۹۳ قصه بین المللی از  کش��ورهای 
دیگر متقاضی حضور در جش��نواره بودند که بعد از بررسی 
آثار، هش��ت قصه گوی ایرانی و ۶ قصه گوی  خارجی انتخاب 
شدند که دو نفر از ۶ نفر، روز گذش��ته اعلام کردند به دلایل 
ش��خصی نمی توانند حضور پیدا  کنند. چهارشرکت کننده 
خارجی ما از کشورهای ترکیه، لبنان، ژاپن و اسپانیا هستند .« 
زمردیان در ادامه درباره همکاری با صداوسیما برای صحبت 
کردن از قصه گویی در طول س��ال اظهار داش��ت: »ما  خیلی 
علاقه مندیم که با صداوسیما در موضوع تبلیغات و موضوعات 
دیگر قصه گویی همکاری داشته باش��یم و  آنها هم برای این 
موضوع ابراز تمایل کردن��د، ولی باید این اتف��اق در مرحله 
عمل بیفتد. درنهایت امیدوارم  بتوانیم با همه س��ازمان های 
 ذیربط که می توانند در این موضوع نقش داش��ته باش��ند، 

همکاری کنیم.«

شــهروند| هم زمان با آخرین روزهــای برگزاری 
جشــنواره ســینماحقیقت، کتایون ریاحی با تجلیل 
از سینمای مســتند تحت عنوان »سینمای شریف و 
جسورانه« می گوید که ســینمای داستانی هیچ وقت 
نمی تواند به اندازه سینمای مســتند ماجراجویانه به 

مسائل مختلف نزدیک شود.
کتایون ریاحی می گوید که علاقه ای ویژه به سینمای 
مستند دارد: »سینما و فیلم های مستند برای من ارزش 
ویژه ای دارند و من با علاقه پیگیــر تولیدات این حوزه 
هستم و حتی مستندهای روز دنیا را هم دنبال می کنم. به 
نظر من سینمای مستند و تکنیک هایی که در این حوزه 
استفاده می شود همیشه جذاب هستند. در کنار اینها 
من عقیده دارم سینمای مستند شریف تر از سینمای 
داستانی است. برای همین هر سال برای تماشای حتی 
یک اثر هم که شده به جشنواره سینماحقیقت می آیم، 
چون دوستان مستندسازی دارم که از من برای دیدن 
فیلم شان دعوت می کنند و من با میل خودم دوست دارم 

که آثار آنها و این حوزه را دنبال کنم«.
این بازیگر در بخش دیگری از صحبت هایش ضمن 
اشاره به جسارتی که در ســینمای مستند وجود دارد 
بیان کرد: »در سینمای ایران که خیلی اوقات به برخی 
مسائل با صداقت پرداخته نمی شود سینمای مستند با 
شفافیت و شجاعت بیشتری مسائل و موضوعات مختلف 
را روایت می کند. سینمای داستانی هیچ وقت نمی تواند 
به اندازه سینمای مستند ماجراجویانه به مسائل مختلف 

بپردازد. خوشحالم فیلم های مستند همیشه در همه 
جشنواره ها خوش درخشیده اند و حضور پررنگی در این 
رویدادها دارند، برای مثال در جشنواره پرواز که مربوط 
به معلولان اســت و من داور چند دوره آن بودم، بخش 
فیلم های مستند قوی ظاهر شد، فیلم های این جشنواره 
آنقدر جذاب و تامل برانگیز بودند که من دوست داشتم 

چندین بار آنها را تماشا کنم.«
ریاحی در ادامه اضافه کرد: »نکته جالب دیگر درباره 
فیلم های مستند تاثیرگذاری شان روی مخاطب است، 
در واقع این آثار به دلیل واقعی بــودن، مخاطب را هم 
بیشتر با خودشان درگیر می کنند. بسیاری از حقایقی که 
در جامعه اتفاق می افتند و در فیلم های مستند به تصویر 
کشیده می شوند آنقدر تکان دهنده هستند که هیچ اثر 
داســتانی نمی تواند به این زیبایی آنها را روایت کند و 
هیچ بازیگری هم نمی تواند احساس کسانی که در فیلم 

قصه ای را روایت می کنند به تصویر بکشد.«

همراه با جشنواره سینما حقیقت

 تجلیل کتایون ریاحی از سینمای شریف و جسورانه مستند
در نشست جشنواره بین المللی قصه گویی عنوان شد

 17هزار نفر قصه می گویند  


